









the National Environment Protection Act (Law no. 4/93) and the Environmental Impact Assessment Regulations the Ministry reserves the right to terminate any activity without compensation if found that such an activity has caused significant, irreversible impacts on the environment.

قانون (4/93) حماية البيئة الوطنية وقانون تقييم الأثر البيئي 2012، والوزارة تحفظ الحق في إنهاء أي نشاط دون تعويض إذا وجدت أن مثل هذا النشاط قد تسبب تأثيرات كبيرة، لا رجعة فيها على البيئة.

iii. All mitigation measures proposed in the EIA report for all the phases of the project shall be fully implemented.

viii. جميع تدابير التخفيف المقترحة في تقرير تقييم الأثر البيئي لجميع مراحل المشروع يجب تنفيذها بالكامل.

ix. The environmental monitoring program outlined in the Environmental Impact Assessment Report shall be undertaken and implemented and summary environmental monitoring reports shall be submitted to the Ministry.

ix. برنامج مراقبة البيئة المبين في تقرير تقييم الأثر البيئي يجب تنفيذه وتنفيذه ويجب تقديم تقارير موجزة لمراقبة البيئة إلى الوزارة.

x. The date of expiry stated in this Environmental Decision Statement is the duration given to commence the project activities approved under this Environmental Decision Statement.

x. التاريخ المحدد لانتهاء صلاحية هذا البيان البيئي هو المدة الممنوحة لبدء أنشطة المشروع المعتمدة بموجب هذا البيان البيئي.

7



xi. Once the project activities have started, the Proponent must inform the Environmental Protection Agency, the date of commencement of project activities.

• xi دسہ تجزیہ و سائنس و تیکنولوجی ڈیپارٹمنٹ، حکومت سندھ کے ذریعہ پیش کی گئی معلومات کی تصدیق کے لیے ممبرانہ کو مطلع کیا جائے گا۔

Date of Issue: 01<sup>st</sup> November 2016

قریباً 01 نومبر 2016

Date of expiry: 01<sup>st</sup> November 2017

01 نومبر 2017

Name: Ibrahim Naeem

محمد ایبراهیم ناعیم

Designation: Director General

پریسڈنٹ



Signature: